
Innspel frå Signe Nordvik:  
 
Ber om at det vert sett av midlar til opprusting av stien på Kinn frå kyrkja og opp i Kinnaklova, pluss 
skilting av stiane. Siste året er det tydeleg meir slitasje på stien, grunna bla Trimpoeng i  Kinnaklova. 
Eg har også fått tilbakemelding frå dei som har budd på hytta at dei saknar skilting. 
 Eg har vore i kontakt med Anders Espeseth i kommunen og vi skal arbeide vidare med saka. Det kan 
søkjast tippemidlar, og turlaget må bidra med èin sum. 
Kr ? Til opprusting og merking av sti på Kinn. 


